

书忠.牛津英汉双语读物

- John Escott (英) 著
- John Erasmus (英) 插图

Star Reporte 明星记者

外语教学与研究出版社

FOREIGN LANGUAGE TEACHING AND RESEARCH PRESS



# Star Reporter 明星记者

- John Escott (英) 著
- John Erasmus (英) 插图
- 崔 敏 译

外语教学与研究出版社 FOREIGN LANGUAGE TEACHING AND RESEARCH PRESS 北京 BELJING

#### 京权图字: 01-2013-7810

Published by arrangement with Oxford University Press for sale in the People's Republic of China only and not for export therefrom. This edition is for sale in the mainland of China only, excluding Hong Kong SAR, Macao SAR and Taiwan.

© Oxford University Press 2008

Oxford is a registered trademark of Oxford University Press

#### 图书在版编目(CIP)数据

明星记者: 英汉对照 / (英) 埃斯科特 (Escott, J.) 著; (英) 伊拉斯谟 (Erasmus, J.) 绘;崔敏译. — 北京: 外语教学与研究出版社, 2013.11

(书虫·牛津英汉双语读物) 书名原文: Star reporter ISBN 978-7-5135-3775-9

I. ①明… Ⅱ. ①埃… ②伊… ③崔… Ⅲ. ①英语-汉语-对照读物②短篇小说-英国-现代 Ⅳ. ①H319.4: ]

中国版本图书馆CIP数据核字(2013)第272353号

出版人 蔡剑峰

责任编辑 田 娜

封面设计 蔡颖

出版发行 外语教学与研究出版社

社 址 北京市西三环北路19号(100089)

网 址 http://www.fltrp.com

印 刷 北京华联印刷有限公司

开 本 850×1168 1/32

印 张 1.5

版 次 2013年12月第1版 2013年12月第1次印刷

书 号 ISBN 978-7-5135-3775-9

定 价 7.00元

购书咨询: (010)88819929 电子邮箱: club@fltrp.com

如有印刷、装订质量问题, 请与出版社联系

联系电话: (010)61207896 电子邮箱: zhijian@fltrp.com

制售盗版必究 举报查实奖励

版权保护举报电话: (010)88817519

物料号: 237750001

### 内容简介

史蒂夫住在卡多,他爸爸是《卡多之星》报的编辑。可今天《卡多之星》的记者生病了,史蒂夫的爸爸想为本期周报寻找一些令人感兴趣的内容。"或许你可以帮我找一些。"他对史蒂夫说。史蒂夫能找到些什么呢?这周卡多有什么新鲜事?

史蒂夫的朋友乔说:"城里新来了一个女孩!她个子高挑,有着红色的头发和亲切的微笑……她叫玛丽埃塔。"

玛丽埃塔是谁?或许这可以成为史蒂夫为本期报纸提供的报道。但是他必须先遇到她——这可不太容易。

### STAR REPORTER

Steve lives in Cado, and his father is editor of the *Cado Star* newspaper. But today, the *Cado Star* reporter is ill and Steve's father wants something interesting for this week's newspaper. 'Maybe you can find something for me,' he says to Steve. What can he find? What is new in Cado this week?

Steve's friend Joe says, 'There's a new girl in town! She's tall, with red hair and a nice smile . . . Her name is Marietta.'

Who is Marietta? Maybe this is Steve's story for the newspaper. But first he must meet her – and this is not so easy.

### CONTENTS

# 目录

Star Reporter 明星记者	1
GLOSSARY 词汇表	25
ACTIVITIES 阅读练习	27
TRANSLATION 会生洛子	34

# STAR REPORTER





































































